
 

Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp:  Haas en Konijn  
Datum:   30-11-2020  

 
 

Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 
Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de 
bescherming van de haas en het konijn. 

1. Is het College bekend met het opnemen van het konijn en de haas als gevoelige 
soorten op de geactualiseerde Rode Lijst Zoogdieren (Staatscourant 3 nov. jl,, 2020, 
56788) omdat van deze soorten de populatiegrootte met 60% is afgenomen sinds 
1950?  

2. Is er tot nu toe actie ondernomen door het College in navolging van deze landelijke 
lijst en zo ja, welke? 

3. Als er nog geen actie is ondernomen naar aanleiding van deze richtlijn, waarom niet? 
Waar wacht het College op?  

4. Uit het aan de Staten toegestuurde rapport van de Dierenbescherming (‘Bescherm de 
natuur, stop de plezierjacht’) blijkt dat er geen cijfers bekend zijn over de stand van 
de haas en het konijn in Flevoland.  Waarom is de provincie Flevoland de enige 
provincie die deze cijfers niet heeft?  

5. Kan het College deze cijfers nog verkrijgen en zo ja, van welke instantie(s) en deze 
aan Provinciale Staten doen toekomen? Zo nee, waarom niet? 

6. Is de provincie al begonnen het afschot te beperken door te stoppen om 
ontheffingen op de Wet natuurbescherming voor het doden van deze dieren in het 
kader van populatiebeheer of schadebestrijding te verlenen (en lopende 
ontheffingen in te trekken)? Zo nee, waarom niet? 
 

 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording,  

Jesse Luijendijk, Partij voor de Dieren Flevoland 

 


